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QUÈ HEM FET? MIREU LA VÍDEOACTA! 

1. Hem fet un joc per valorar el curs.

2. Hem assajat l’acte de la cloenda del curs.

3. Hem celebrat l’acte de cloenda amb famílies, centres, representants 
polítics i esportistes destacats de canet.

https://youtu.be/rk-_YX2uE5s
https://youtu.be/rk-_YX2uE5s


HEM FET UN JOC PER VALORAR EL CURS

Hem participat 23 consellers/es i assessors/es!



Què heu après al Consell?

A escoltar i 

respectar les 

idees dels 

altres

A organitzar-

nos

Que organitzar 

actes com la marxa 

és més difícil del 

que sembla

A participar

A treballar en 

equip



El que més ens ha agradat de ser Consellers/es:

- Donar la paraula als infants i millorar el poble des d’un altre

punt de vista.

- Conèixer altres nens i nenes del poble.

- Treballar en equip.

- Que tots els infants hem participat.

- Parlar a la ràdio.

- L’espai de confiança.

- Les sortides i la Marxa per la inclusió.

El que caldria millorar del Consell d’Infants és:

- Que els assessors i assessores puguin participar a més sessions.

- Respectar les opinions i escoltar-nos més els uns als altres.

- Que els consellers puguem participar més en la posada en

pràctica de les activitats, no només donar la idea.



HEM ASSAJAT EL QUE DIRÍEM A L’ACTE DE LA CLOENDA

Per explicar a les nostres famílies, escoles i a l’Ajuntament què és 

el que hem treballat durant el curs, la nostra valoració sobre el 

Consell d’Infants i les propostes d’inversió, ens ho hem repartit en 

petits grups, i cada grup ha preparat la seva part. 



HEM ASSAJAT EL QUE DIRÍEM A L’ACTE DE LA CLOENDA

I després hem fet un assaig general!



HEM CELEBRAT L’ACTE DE CLOENDA DEL CONSELL D’INFANTS 

2023-24

A les 18h hem començat l’acte amb famílies, centres i 
representants polítics de l’Ajuntament al Teatre Odèon!

1. L’Ajuntament ens ha reconegut i agraït la feina feta 
durant aquest curs.

2. Els Consellers/es hem explicat el que hem fet a cada 
sessió, la valoració del curs i les propostes d’inversions.

3. El regidor d’Esports, Joan Majó, i el tècnic de 
Participació, Quim Masvidal, ens han explicat quines
propostes es podran dur a terme i quines propostes de 
l’any passat ja s’estan desenvolupant. 

L’ampliació de la zona de l’H2O i la xarxa de vòlei es 
podran dur a terme!



HEM CELEBRAT L’ACTE DE CLOENDA DEL CONSELL D’INFANTS 

2023-24

4. Ens han visitat dos esportistes destacats de Canet i ens

han explicat la seva trajectòria en l’esport: Ivan Aranda 

(hoquei adaptat a cadira de rodes elèctrica) i Míriam Llobet 

(natació artística). 

5. L’Alcalde ens ha donat les gràcies per treballar per 

millorar el poble i hem vist un vídeo resum del curs.

6. Per acabar hem gaudit d’una xocolatada!



HEM CELEBRAT L’ACTE DE CLOENDA DEL CONSELL D’INFANTS 

2023-24



MOLTES GRÀCIES PER LA VOSTRA 
IMPLICACIÓ I MOTIVACIÓ! 

GRÀCIES PER AJUDAR-NOS A FER UN 
CANET MILLOR AMB ULLS D’INFANT. 
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